
cines. Per Sant Joan, la Fábrica acollia, per 
segon any, la Flama del Canigó. 

EspOHS iuny / S'acabava la tempo-
rada i es donava a conéixer la fusió del 
Fútbol Sala Santa Eulália amb el FS Valí del 
Tenes, de Lligá d'Amunt. Les patinadores 
del Club Patí Santa Eulália aconseguien un 
exit rotund a la primera fase de l'lnterclub de 
Patinatge artistic. L'Agrupació de veterans 
del CE Santa Eulália reunía 400 persones a 
la testa de final de temporada, amb partits al 
municipal d'Esports i un sopar de fi de testa. 

Jllliol / L'Ajuntament anunciava que 
l'Escola Bressol Municipal comengaria a 
funcionar a l'inici del curs 2003-04. Les 
obres portaven dos mesos de retard. A prin-
cipis de juliol, el consistori aixecava el ban 
que prohibía regar horts i jardins i omplir 
piscines amb aigua de la xarxa municipal. 

Les obres de I'Escola bressol. 

Tornava a arribar aigua del Ter-Llobregat i 
els dipòsits s'havien recuperat. El primer pie 
municipal del mandat revelava que el regidor 
alliberat -que tindria dedicació plena a 
l'Ajuntament- seria el segon tinent d'alcalde, 
l'independent Enric Barbany. Convergència i 
Unió criticava aquesta decisió perqué, 
segons afirmaven, la retribució de Barbany, 
uns 42.000 euros anuals, era massa eleva-
da. Independents-Esquerra es detensava i 
afirmava que l'assignació es podia assumir. 
Mentrestant, els Mossos d'Esquadra dete-

nien dos santeulaliencs acusats de pertány-
er a una banda organitzada de Madres. La 
policía autonómica els atribuía una cinquan-
tena de robatoris, sobre tot a la comarca. El 
núvol tóxic que havia provocat l'empresa 
Delsa, de Llerona, passava sense novetat 
per Santa Eulália. L'Ajuntament i la policia 
local van estar informats en tot moment pels 
Bombers i per la Direcció General d'Emer-
gències. Tot i aixó, els responsables munici-
pals no van avisar la població per no provo-
car cap alarma. El plenari de l'Agenda 21 
local del 26 de juliol passava desapercebut. 
Tot i aixó s'aprovaven dos aspectes crucials: 
la reconversió de la Comissió provisional en 
comissió de Seguiment i la creació de cinc 
grups de treball per començar a executar el 
Pía d'Accio Local. L'Ajuntament va decidir 
que penalitzaria económicament l'empresa 
Curto si les obres de la carretera no estaven 
acabados a principis de novembre. El condi-
cionament ja portava tres mesos de retard. 
La festa major arrencava un any més amb 
l'aplec de Sant Simple. Els espectacles a la 
plaça de l'Ajuntament, la testa jove al pave-
lló i, sobre tot, la vuitena edició del Joc de 
Colors, marcarien el pois festiu a Santa 
Eulália. En total, es van programar una sei-
xantena d'actes. 

Esports iuliol / Es constituía la nova 
junta del Club Esportiu Santa Eulália. El fins 
aleshores president, Ramon Bau, cedía el 
testimoni a Carles Torras, que va accepter 
fer-se càrrec de l'entitat només un any com 
a responsable d'una gestora amb 13 pares i 
mares de jugadors del fútbol base. Èxit de 
participació i de públic al Torneig de Fútbol 
Sala d'Estiu organitzat pel COP en favor de 
les seleccions esportives catalanes, amb 12 
equips inscrits. Vodka amb Red Bull es va 
endur el campionat. Bernât Guàrdia tancava 
el primer semestre de l'any amb no gaire 
bons résultats a la Copa del Món del 
descens. Un any més, el Club Pati Santa 
Eulália organitzava el Festival d'Estiu de 
Patinatge Artistic, el cap de setmana ante-
rior a la festa major. Les patinadores locals i 
els clubs convidáis van exhibir una vintena 
de coreografies individuals i de conjunt. 
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